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l'especialitat i per això han

decidit explicar-nos breument

comha anat tot això.

En nom del Servei d'Obste

trícia i Ginecologia i en el meu

propi, només em resta desitjar
a les noves llevadores molta

sort en aquesta etapa que ara

comencen, sense dir adéu, sinó
més aviat fins sempre. Vull

aprofitar l'avinentesa per ani

mar els LLIR's que tenim a

segon curs, Lourdes Salgueda,
Izaskun Zubizarreta i Fabián

Melgar, i així mateix per donar
la benvinguda a les noves

LLIR's, Neus Duran, Núria
Pérez i Isabel Marco.

Araceli Noval

Cap d'Infermeria de lo Unitat

d'Hospitalitzaciód'Obstetrícia i
Ginecologia í Sales deParts

Una experiència enriquidora
L'especialitat d'Infermeria Obstetricoginecológica ha estat

vuit anys en procés de renovació per tal d'adaptar-se als plans
d'estudis de la Comunitat Europea.
El nou pla de formació té una durada de dos anys naturals,

és retribuït i ens homologa als professionals de la resta

d'Europa.
L'accés a l'especialitat es fa mitjançant un examen-oposició,

al qual van concórrer, per a la nostra promoció, gairebé 5.000
infermeres de tot l'Estat. A banda de l'examen, per a l'adjudica
ció de places es té en compte un barem de mèrits professionals
i curriculars. L'adjudicació de les 174 places (per a tot l'Estat)
de la nostra promoció va tenir lloc al Ministeri de Sanitat i

Consum, a Madrid.
La formació teòrica es duu a terme a la Unitat Docent de

Llevadores de Catalunya, que està dirigida per llevadores

docents i assistencials, amb la col.laboració i l'assesorament
mèdic necessaris.
La formació pràctica es fa en diferents hospitals i progra

mes d'atenció a la dona de tot Catalunya. En el nostre cas,

hem de destacar l'esforç que han fet tots els professionals i

col.laboradors del Servei d'Obstetrícia i Ginecologia de

l'Hospital de Granollers per tal d'integrar la figura del LLIR
en el seu exercici diari, tasca que no ha de resultar senzilla

després de 10 anys de no ser-hi.
Cal dir també que en aquest centre, els LLIR hi hem estat

acollits, assessorats i ajudats per tal que poguéssim adquirir
les habilitats i coneixements necessaris per a la nostra forma

ció, de manera especialment afavoridora respecte a d'altres

centres, la qual cosa s'agraeix especialment.
Per tal de celebrar la fi de l'especialitat vam fer un sopar de

comiat, especialment emotiu, amb membres de l'Hospital i del
Programa d'Atenció a la Dona de Granollers, en el qual vam
poder agrair als professionals que han participat en la nostra

formació tot l'esforç, l'experiència i la il.lusió que hi han posat.
Sílvia Corchs, Pilar Franco i PatríciaTenreiro

Llevadores

Ellliurament de diplomes de
llevadores es va celebrar alParanimf
de bz Universitat de Barcelona.

celobert

El director general
del SCS visita

l'Hospital

RamonMassaguer amb el Comité Executiude l'Hospital

El dia 14 demarç,
Ramon Massaguer,
directorgeneraldel Servei
Català de laSalut,
va venir a l'Hospital
de Granollersper talde
conèixer "in situ"les
limitacions estructurals

que encaraquedenper
resoldre en la nostra

institució després d'haver
solucionat dosproblemes
importants: la manca de

quiròfans i de llits.

Ramon Massaguer va poder
comprovar la necessitat que
té l'Hospital de resoldre en

breu la ubicació i el condi

cionament de les Consultes

Externes, tenint en compte

l'important creixement de

l'activitat que hi ha hagut
darrerament i l'increment

que està previst per d'aquí a
poc temps.
També va visitar alguns

serveis centrals que caldrà
resituar tan bon punt sigui
possible, tant per apropar-los
a la resta d'àrees assistencials

com per millorar-ne la distri

bució i els condicionaments
interns.

Durant la visita va tenir

ocasió de conèixer quins són

els projectes de futur més
immediats per donar resposta
a les necessitats de la nostra

comarca: la potenciació de la

cirurgia major arnbulatória, el
desenvolupament de l'Àrea
Sociosanitària i la creació

d'una unitat de diagnòstic
ràpid, així com la posada en

marxa de l'hospitalització a

domicili.
En relació al contracte

amb el SCS, Camil Escánez,
director general de l'Hospital
de Granollers, va manifestar
Ii són les necessitats

de concertació futures, tenint
en compte que som un hos

pital en creixement, i també

l'esforç que està fent l'Hospi
tal per tal de millorar la ges
tió de recursos disponibles
amb el màxim rigor possible.
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